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متن پرسش

با عرض سلام خدمت استاد عزیز در مورد تبری بدآمدن ما از خود دشمن باشد یا از صفت دشمن ؟ در

مورد اهل بیت علیهم السلام چگونه است منظورم این است که آنان نسبت به دشمنانشان چگونه اند

؟

متن پاسخ

علیکم السلام باسمه تعالی همان طور که خودتان متوجه هستید ما با بدیِ بدان بد هستیم نه با خود

آنها و سعی میکنیم دلسوز آنها باشیم که چرا خود را آلوده کردهاند. فکر میکنم پیامبر و

اهلالبیت«علیهمالسلام» هم همینطور بودهاند لذا خداوند به رسول خدا«صلواةااللهعلیهوآله»

میفرمایند: « لَعَلَّکَ باخِعٌ نَفْسَکَ أَلاَّ یَکُونُوا مُؤْمِنینَ». گویى مىخواهى جان خود را از شدّت اندوه از

دست دهى بخاطر اینکه آنها ایمان نمىآورند! موفق باشید


